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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Támogatja-e a Kormány a felügyeleti díj mértékének 
növelését?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Korábban már számos írásbeli kérdést nyújtottam be a választókerületemben, a budapesti VI-VII. 
kerületekben működő ún. bulinegyeddel kapcsolatban.

A Kormány a 2005. évi CLXIV. törvényben (Kertv.) ugyan felhatalmazta az önkormányzatot, hogy 
helyi rendeletben felügyeleti díjat szedjen a világörökségi részeken működő, éjfél után is nyitva 
tartó vendéglátóhelyektől, azonban a felügyeleti díj felső mértékének (20 Ft / fő / nap) és a 
beszedhető éves díjtömegnek az iparűzési adó 0,5%-os mértékében való maximalizásával csak 
minimális bevételhez juttatja Erzsébetvárost és Terézvárost.

2018-ban pl. Erzsébetváros a – kizárólag köztisztasági és közbiztonsági feladatokra fordítható – 
felügyeleti díjakból összesen mintegy 15 millió (!) Ft bevételre tett szert, noha csak a Belső- 
Erzsébetvárosra fordított takarítási kiadások ennek többszörösét teszik ki. Mindeközben az érintett 
vendéglátó- és szórakozóhelyek hatalmas haszonnal üzemeltetik az éjfél utáni nyitvatartást.

A következő kérdésben kérem tájékoztatását:

Támogatja-e a Kormány a valódi közteherviselés megteremtése érdekében a felügyeleti díj 
mértékének emelését?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2019. június 17.

Dr. Oláh Lajos
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